
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

RIJEKA, IVANA ŽORŽA 17A 

KLASA: 007-04/23-02/4 

URBROJ: 2170-1-56-23-4 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

s 21. sjednice Školskog odbora održane 31. kolovoza 2023. godine 

(četvrtak) u 18:00 sati u učionici broj 38 

 

Sjednici prisustvuju: 

1. Daniela Jugo-Superina, predsjednica,  

2. Mirjana Palada Kmetović, član iz reda Vijeća roditelja, 

3. Stela Bakarčić, član iz reda Radničkog vijeća, 

4. Saša Jurešić, član iz reda osnivača, 

5. Jasna Domić-Stanić, član iz reda Učiteljskog vijeća, 

6. Aleksandar Bulog, član iz reda osnivača i 

7. Vedran Kosovac, ravnatelj. 

Odsutni: 

1. Katherine Trinajstić, član iz reda osnivača- neopravdano. 

Zapisnik vodi: Ines Sajko, tajnica škole 

Predsjednica iznosi kako do današnje sjednice nije odgovoreno na zahtjev za razrješenjem 

članice Katherine Trinajstić od strane Gradonačelnika Grada Rijeke. 

Nakon što je utvrdila da sjednici prisustvuje većina članova Školskoga odbora, predsjednica 

predlaže sljedeći: 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika,  

2. Donošenje odluka u svezi početka školske 2023./2024. godine, 

3. Davanje prethodne suglasnosti za aneks ugovora o radu i  

4. Razno. 

 

Predsjednica poziva članove na glasovanje za dopunu dnevnog reda sa temom – Odabir 

osiguranja učenika u školskoj 2023./2024. godini pod točkom 5. Svi prisutni jednoglasno 

usvajaju nadopunjeni dnevni red i on sada glasi: 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika,  

2. Donošenje odluka u svezi početka školske 2023./2024. godine, 

3. Davanje prethodne suglasnosti za aneks ugovora o radu,  

4. Razno i 

5. Odabir osiguranja učenika u školskoj 2023./2024.godini. 

 

Pod Razno teme su: informiranje ravnatelja u svezi održanih turnira, dvije provale koje su se 

tijekom ljetnih praznika dogodile i drugo. 

 

AD.1.Verifikacija prethodnog zapisnika 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Zapisnika s prethodne sjednice Školskog 

odbora. Članovi nemaju primjedbi na isti te jednoglasno donose: 

Z A K L J U Č A K 

o verifikaciji zapisnika s 20. sjednice Školskog odbora  

 

AD.2. Donošenje odluka u svezi početka školske 2023./2024. godine  

Ravnatelj iznosi sve relevantne informacije u svezi početka nove školske godine, a o kojima 

članovim jednoglasno donose odluke. Odluke čine prilog ovom Zapisniku. 

 

AD.3. Davanje prethodne suglasnosti za aneks ugovora o radu  

a) Ravnatelj iznosi najvažnije informacije u svezi učiteljice A.J. i razloge zbog kojih iznosi 

pred ovo tijelo zahtjev za suglasnost za ponudu aneksa ugovora o radu navedenoj 



radnici. Predsjednica čita mišljenje Radničkog vijeća i mišljenje predstavnice Sindikata 

hrvatskih učitelja ove Škole. Vodi se rasprava. Školski odbor nalaže ravnatelju da 

istodobno, uz eventualnu ponudu aneksa ugovoru o radu iznese pred A.J. sve opcije o 

kojima se vodi riječ na ovoj sjednici. Zahtijevaju od ravnatelja da čim prije ishodi 

službeno mišljenje stručnog tijela ovlaštenog za  procjenu. 

Predsjedavajuća poziva na glasovanje, nakon čega članovi glasuju na sljedeći način: od 

ukupno 6 (šest) prisutnih članova 5 (pet) članova glasuje ZA, a 1 (jedan) je suzdržan. 

Donosi se: 

ODLUKA 

 o davanju prethodne suglasnosti  

za Aneks ugovora o radu radnice A.J. 

 

b) Tijekom ljetnih praznika, u mjesecu srpnju pristigla je suglasnost Ministarstva za 

zapošljavanje Pedagoga/inje na neodređeno, puno radno vrijeme. Ravnatelj je pozvao 

radnike koji sukladno čl. 24.st.5. Kolektivnog ugovora za zaposlenike u osnovnoškolskim 

ustanovama koji ispunjavaju uvjete, a zainteresirana je bila jedna radnica T.K.S. 

Predsjednica čita zamolbu koju joj je navedena radnica poslala elektroničkim putem. 

Ravnatelj traži suglasnost članova za njeno zapošljavanje. Članovi jednoglasno glasuju ZA. 

Donosi se: 

ODLUKA 

 o davanju prethodne suglasnosti  

za Aneks ugovora o radu radnice Tihane Kovačić Samaržija 

 

AD.4.Razno 

Ravnatelj iznosi najnovije informacije članovima: 

 Provale – za vrijeme ljetnih praznika bile su 2 provale, bez evidentirane krađe opreme 

niti većeg uništavanja imovine.  

 Turniri- preko ljeta održana su na području Škole dva turnira: Nogometni turnir u 

organizaciji društva Leona 2013 j.d.o.o., u sklopu manifestacije „Dani Drenove“ i 

košarkaški turnir Luka Zupčić. Nije zabilježen niti jedan incident, sve je vraćeno u 

stanje u kojem je i predano, a za sitna oštećenja organizatori snose trošak popravka. 

Svi članovi su suglasni da se i nadalje održi dobra praksa pozitivne interakcije sa 

zajednicom.  

 Ravnatelj obavještava članove o kadrovskim novinama- Za radno mjesto knjižničara i 

2 učiteljice u Produženom boravku nije bilo viškova, niti se tko od kolektiva prijavio, 

pa se išlo u javni natječaj, koji postupci još nisu okončani.  

 

AD.5. Odabir osiguranja učenika u školskoj 2023./2024.godini 

Škola je ishodila 6 (šest) ponuda osiguravajućih društva, koje je predsjednica poslala članovima 

elektroničkim putem, za usporedbu. Svi prisutni jednoglasno donose: 

ODLUKU 

 o odabiru Adriatic osiguranje d.d.  

za osiguranje učenika u školskoj 2023./2024.g. 

 

Donošenjem odluka i zaključaka iscrpljen je dnevni red i sjednica je završila s radom u 20:30 

sati. 

  

                                                                                                                PREDSJEDNICA 

                Zapisničar    M.P.   ŠKOLSKOG ODBORA: 

          

     ________________________           ________________________ 

               Ines Sajko, v.r.                                                               Daniela Jugo-Superina, v.r. 


